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Proponowany orządek obrad XXIV sesji Rady Miasta przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie prawomocności sesji.  

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXIII sesji Rady Miasta. 

5. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Odpowiedzi na interpelacje. 

8. Zapytania do kierowników jednostek organizacyjnych miasta, prezesów spółek 

miejskich i prezesa Spółdzielni Socjalnej. 

9. Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego, ppoż. i sanitarnego Miasta Brzeziny                                   

za 2019r. 

10. Informacja o funkcjonowaniu placówek kultury i sportu podległych Miastu Brzeziny 

(Miejska Biblioteka Publiczna, Muzeum Regionalne, Miejski Dom Kultury oraz 

Centrum Kultury Fizycznej) za 2019r. 

11. Informacja Komisji Rewizyjnej nt. wyników kontroli dochodów z podatków od 

nieruchomości za 2019r. 

12. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

1) zmian w budżecie Miasta Brzeziny na 2020 rok, 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Brzeziny na lata 2020–2023, 

3) zmieniająca Uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z 

Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie, 

4) ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie 1m2 pasa drogowego dla dróg, których 

zarządcą jest Miasto Brzeziny, 

5) określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, składanej przez właścicieli nieruchomości, 

6) wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

ustalenia stawki tej opłaty oraz ustalenia stawki opłaty za pojemnik o określonej 

pojemności, 

7) zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli 

nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi 

kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku 

przydomowym, 

8) ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli,  

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych przez uczelnie, szkoły 

wyższe, placówki doskonalenia nauczycieli i inne podmioty, których zadania 

statutowe obejmują doskonalenie zawodowe nauczycieli a także form i specjalności 

kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane dla nauczycieli zatrudnionych 

w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Miasto Brzeziny na rok 2020, 

9) zmieniająca uchwałę w sprawie zorganizowania wspólnej obsługi finansowej 

jednostek organizacyjnych zaliczanych do sektora finansów publicznych, dla których 

organem prowadzącym jest Miasto Brzeziny, 

10) przyjęcia przez Miasto Brzeziny w 2020 roku powierzonego przez Radę Powiatu w 

Brzezinach zadania publicznego z zakresu prowadzenia powiatowej biblioteki 

publicznej dla Powiatu Brzezińskiego. 

13. Wolne wnioski i sprawy różne. 

14. Zakończenie sesji. 
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1.  Otwarcie obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta Grzegorz Maślanko otworzył XXIV sesję Rady Miasta Brzeziny                           

w dniu 27 lutego 2020 r. o godz. 908 w sali konferencyjnej Urzędu Miasta. Sesja była 

transmitowana na żywo do internetu przez You Tube.  

 

2. Stwierdzenie prawomocności sesji. 

Na podstawie listy obecności, podpisanej przez 14. radnych Przewodniczący Rady Miasta 

stwierdził quorum oraz prawomocność obrad. 

Nieobecny radny Janusz Nowański. 

Lista obecności radnych w załączeniu do niniejszego protokołu.  

 

3.  Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż wpłynął do niego wniosek Burmistrza o 

wprowadzenie do porządku obrad 2. projektów uchwał w sprawie: 

1. zamiaru przystąpienia do łódzkiego związku metropolitarnego, 

2. uchylenia uchwały Nr XXIII/165/2020 Rady Miasta Brzeziny z dnia 30 stycznia 2020 

roku zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia poręczenia Bankowi Gospodarstwa 

Krajowego w Warszawie za zobowiązania wynikające z zaciągniętego kredytu przez 

Towarzystwo Budownictwa Społecznego Sp. z o. o. w Brzezinach. 

Dodał, iż oba projekty omawiane były podczas komisji Rady Miasta. 

 

Następnie odczytał porządek obrad dzisiejszej sesji: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie prawomocności sesji.  

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXIII sesji Rady Miasta. 

5. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Odpowiedzi na interpelacje. 

8. Zapytania do kierowników jednostek organizacyjnych miasta, prezesów spółek 

miejskich i prezesa Spółdzielni Socjalnej. 

9. Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego, ppoż. i sanitarnego Miasta Brzeziny                                   

za 2019r. 

10. Informacja o funkcjonowaniu placówek kultury i sportu podległych Miastu Brzeziny 

(Miejska Biblioteka Publiczna, Muzeum Regionalne, Miejski Dom Kultury oraz 

Centrum Kultury Fizycznej) za 2019r. 

11. Informacja Komisji Rewizyjnej nt. wyników kontroli dochodów z podatków od 

nieruchomości za 2019r. 

12. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

1) zmian w budżecie Miasta Brzeziny na 2020 rok, 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Brzeziny na lata 2020–2023, 

3) zmieniająca Uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z 

Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie, 

4) uchylenia uchwały Nr XXIII/165/2020 Rady Miasta Brzeziny z dnia 30 stycznia 

2020 roku zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia poręczenia Bankowi 

Gospodarstwa Krajowego w Warszawie za zobowiązania wynikające z zaciągniętego 

kredytu przez Towarzystwo Budownictwa Społecznego Sp. z o. o. w Brzezinach, 

5) ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie 1m2 pasa drogowego dla dróg, których 

zarządcą jest Miasto Brzeziny, 
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6) określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, składanej przez właścicieli nieruchomości, 

7) wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

ustalenia stawki tej opłaty oraz ustalenia stawki opłaty za pojemnik o określonej 

pojemności, 

8) zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli 

nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi 

kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku 

przydomowym, 

9) ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli,  

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych przez uczelnie, szkoły 

wyższe, placówki doskonalenia nauczycieli i inne podmioty, których zadania 

statutowe obejmują doskonalenie zawodowe nauczycieli a także form i specjalności 

kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane dla nauczycieli zatrudnionych 

w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Miasto Brzeziny na rok 2020, 

10) zmieniająca uchwałę w sprawie zorganizowania wspólnej obsługi finansowej 

jednostek organizacyjnych zaliczanych do sektora finansów publicznych, dla których 

organem prowadzącym jest Miasto Brzeziny, 

11) przyjęcia przez Miasto Brzeziny w 2020 roku powierzonego przez Radę Powiatu w 

Brzezinach zadania publicznego z zakresu prowadzenia powiatowej biblioteki 

publicznej dla Powiatu Brzezińskiego, 

12) zamiaru przystąpienia do łódzkiego związku metropolitarnego. 

13. Wolne wnioski i sprawy różne. 

14. Zakończenie sesji. 

 

4.  Przyjęcie protokołu z XXIII sesji Rady Miasta. 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał, czy są uwagi, co do protokołu z XXIII sesji Rady Miasta                   

z dnia 30 stycznia 2020 roku? 
 

Uwag do protokołu nie było, w związku z powyższym Przewodniczący Rady Miasta poddał 

protokół pod głosowanie. 

Wynik głosowania:  

14. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 14. radnych. 

Protokół z XXIII sesji Rady Miasta Brzeziny został przyjęty. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

5.  Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami.  

Zastępca Burmistrza przedstawił sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między 

sesjami: 

– 31 stycznia Zastępca Burmistrza uczestniczył w uroczystym pożegnaniu zastępcy 

komendanta powiatowego Policji w Brzezinach mł. insp. Tomasza Kowalczyka. Nowym 

zastępcą komendanta powiatowego został mł. insp. Tomasz Jarmak, 
 

– 31 stycznia Pani Burmistrz uczestniczyła w Muzeum Regionalnym w promocji książki 

"Brzeziny i region. Przeszłość w narracji interdyscyplinarnej". 
 

– 4 lutego Zastępca Burmistrza spotkał się mieszkańcami bloków przy ul. Ś. Anny i 

Piłsudskiego w sprawie zagospodarowania placu wewnętrznego, 
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– 5 lutego z Wojewódzkiej Stacji Ratownictwa Medycznego w Łodzi Miasto Brzeziny 

otrzymało propozycję dodatkowego planowanego funkcjonowania 12-godzinnego zespołu 

ratownictwa medycznego na terenie miasta Brzeziny pod warunkiem zadeklarowania najmu 

dwóch pomieszczeń w budynku na terenie miasta w okresie od 1 kwietnia do 31 grudnia 

2020r. Wskazane zostały pomieszczenia w budynku MDK. Po zatwierdzeniu przez Ministra 

Zdrowia Wojewódzkiego Planu Działania Systemu Miasto zostało zapewnione, że placówka 

zamiejscowa – w Brzezinach rozpocznie działalność, 
 

– 6 lutego Pani Burmistrz wraz z Zastępcą Burmistrza spotkali się ze starostą łowickim w 

sprawie Stowarzyszenia Gmin i Powiatów „Bzura” i utworzenia instalacji do 

zagospodarowania odpadów w Piaskach Bankowych, 
 

– 6 lutego po przeprowadzonym przetargu nieograniczonym na  zakup wyposażenia żłobka 

miejskiego w Brzezinach w ramach projektu „Utworzenie 43 nowych miejsc opieki nad 

dziećmi w wieku do lat 3 w żłobku w Brzezinach” - zadanie nr 1 - Zakup mebli i 

wyposażenia żłobka miejskiego w Brzezinach (w tym wyposażenie sal dla dzieci/sypialni, 

toalet, szatni, wyposażenie zapewniające bezpieczne warunki opieki nad dziećmi) Pani 

Burmistrz wybrała wykonawcę - Nowa Szkoła Sp. z o.o. 90-248 Łódź ul. Polskiej 

Organizacji Wojskowej 25, który złożył ofertę na kwotę 81.070,00zł. Wpłynęło 6 ofert, 
 

– 7 lutego odbyło się spotkanie z przedstawicielem  Wojewódzkiej Stacji Ratownictwa 

Medycznego w Łodzi -  Stefanem Szmigielskim w sprawie uruchomienia dodatkowego 

planowanego 12-godzinnego ZRM w Brzezinach w budynku MDK przy ul. Sienkiewicza 

10/12, 
 

– 10 lutego odbyło się spotkanie robocze z projektantami w sprawie zmian w planie 

zagospodarowania przestrzennego miasta Brzeziny, 
 

– 11 lutego Pani Burmistrz wraz z Zastępcą Burmistrza uczestniczyli w spotkaniu z posłem 

Zbigniewem Rau w sprawie Programu 100 obwodnic na lata 2020-2030, 
 

– 11 lutego Pani Burmistrz spotkała się z przedstawicielami Eko Regionu w sprawie 

zagospodarowania odpadów zgromadzonych przy ul. Łódzkiej i ustawienia pojemników do 

selektywnej zbiórki na terenie miasta, 
 

– 13 lutego po przeprowadzonym przetargu nieograniczonym na  zakup wyposażenia żłobka 

miejskiego w Brzezinach w ramach projektu „Utworzenie 43 nowych miejsc opieki nad 

dziećmi w wieku do lat 3 w żłobku w Brzezinach” wyposażenie do organizacji opieki nad 

dziećmi Pani Burmistrz wybrała wykonawcę Moje Bambino Sp. z o.o. Sp.k. 93-428 Łódź ul. 

Graniczna 46, który złożył ofertę na kwotę 26.752,20 zł. Wpłynęły trzy oferty, 
 

– 17 lutego Zastępca Burmistrza spotkał się z prezesem Polskiego Związku Bibliotekarzy w 

sprawie połączenia biblioteki i domu kultury, 
 

– 17 lutego Zastępca Burmistrza spotkał się z prezesem Powiatowego Centrum Zdrowia w 

sprawie bieżącej współpracy, 
 

– 19 lutego Zastępca Burmistrza spotkał się z przewodniczącym Krajowej Rady Bibliotecznej 

w sprawie połączenia biblioteki i domu kultury, 
 

– 21 lutego po przeprowadzonym postępowaniu w trybie przetargu nieograniczonego na 

zadanie „Zwiększenie produkcji energii ze źródeł odnawialnych na terenie Miasta Brzeziny” 

Pani Burmistrz wybrała wykonawcę FlexiPower Group Sp. z o.o. Sp. k. 95-200 Pabianice, 

Kudrowice 12, który złożył ofertę na kwotę 7.132.752,83zł. Wpłynęły 2 oferty, 
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– 23 lutego Pani Burmistrz wraz z Zastępcą Burmistrza wzięli udział w posiedzeniu sztabu 

kryzysowego zwołanym przez starostę brzezińskiego w sprawie ognisk ptasiej grypy na 

terenie powiatu łódzkiego wschodniego i powiatu łowickiego, 
 

– 24 lutego Pani Burmistrz uczestniczyłam w konferencji zorganizowanej przez Ministerstwo 

Spraw Wewnętrznych i Administracji wraz z Narodowym Instytutem Samorządu 

Terytorialnego pt. ”Możliwości rozwoju jednostek samorządu terytorialnego” pod 

patronatem Prezesa RP Mateusza Morawieckiego. Odbyły się sesje tematyczne poświęcone 

rozwojowi JST w oparciu o środki UE, obszary wsparcia jst w zakresie infrastruktury 

drogowej i komunikacji publicznej oraz możliwościom działań jst z zakresu ochrony 

środowiska, 
 

– 25 lutego na zaproszenie Wojewody Łódzkiego Pani Burmistrz uczestniczyła w 

wojewódzkich obchodach Międzypokoleniowego Dnia Aktywności, 
 

– 25 lutego odbyło się spotkanie z kierownikiem Rejonu Dróg Wojewódzkich, 
 

– 26 lutego Miasto Brzeziny otrzymało informację, że złożony projekt na dofinansowanie 

zakupu wozu strażackiego otrzyma dofinansowanie w wysokości 982.800,00 zł z 

kwalifikowalnym VAT-em. 27 lutego zostanie podpisana umowa, 
 

– Zastępca Burmistrza rozmawiał z dyrektorem ds. konsultacji społecznych spółki CPK 

zajmującej się tematem “szybkiej kolei”. Kolejnym etapem konsultacji będą wizyty w 

samorządach podczas których samorządy będą proszone o zajęcie stanowiska w w/w 

temacie. 
 

Dyskusja. 
 

Radny Dariusz Guzek zapytał o efekty spotkania z Eco Regionem oraz szczegóły spotkania z 

kierownikiem Rejonu Dróg Wojewódzkich. 
 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, iż efektem spotkania będzie nieodpłatne przekazanie Miastu 

pojemników do selektywnej zbiórki odpadów. Po stronie Miasta pozostanie jedynie ewentualnie 

koszt ich odmalowania. 
 

Na pytanie radnego, czy poruszany był również temat hałdy odpadów Zastępca Burmistrza 

odparł, iż do połowy roku będzie mógł przedstawić stanowisko w tej sprawie. 
 

Odnosząc się do spotkania z kierownikiem Rejonu Dróg Wojewódzkich Zastępca Burmistrza 

powiedział, iż inicjatorem spotkania był radny Marek Matyszczak, a chodziło głównie o 

rozładowanie strefy parkingu przy szpitalu. Planowane jest stworzenie zatoczki parkingowej 

przy drodze wojewódzkiej, która w części rozwiązałaby problem. Dodał, iż w dniu jutrzejszym 

odbędzie spotkanie z dyrektorem Zarządu Dróg Wojewódzkich w tej sprawie. 
 

Radny Dariusz Guzek poprosił, aby podczas jutrzejszego spotkania Zastępca Burmistrza 

poruszył również temat ul. Modrzewskiego od strony zachodniej tj. drogi 704. 
 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, iż nie omieszka poruszyć tego tematu. 
 

Radny Daniel Szymczak odnosząc się do spotkania z 11 lutego br. z posłem Zbigniewem Rau w 

sprawie Programu 100 obwodnic na lata 2020-2030 zapytał czy podczas spotkania poruszono 

temat wariantu obwodnicy? 
 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, iż na chwilę obecną nie ma mowy o konkretnym wariancie. 
 

Radna Dorota Soboińska-Chruścielewska poprosiła o szczegóły spotkania z dnia 6 lutego br. ze 

starostą łowickim w sprawie Stowarzyszenia Gmin i Powiatów „Bzura” i utworzenia instalacji 



7 

do zagospodarowania odpadów w Piaskach Bankowych. 
 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, iż Stowarzyszenie Bzura miało tworzyć cały system 

gospodarki odpadami. Został złożony projekt i jeśli Bzura otrzyma dofinansowanie i zaistnieje 

tam proces inwestycyjny może warto byłoby wrócić do współpracy z nimi. 
 

Radny Przemysław Maślanko poprosił o szczegóły spotkań 17 oraz 19 lutego br. dotyczących 

połączenia biblioteki z domem kultury. 
 

Zastępca Burmistrz odpowiedział, iż Polski Związek Bibliotekarzy oraz Krajowa Rada 

Biblioteczna wydaliby pozytywną opinię pod warunkiem, iż w nazwie połączonej jednostki 

znalazłoby się słowo biblioteka. Podczas spotkań zwrócono uwagę na możliwość pozyskiwania 

przez bibliotekę środków zewnętrznych. 

Dodał, iż z uwagi, że biblioteka “wyszła” do mieszkańców proces łączenia placówek został 

wstrzymany. 
 

Radny Dariusz Guzek stwierdził, iż skoro w bibliotece zaczęło się “dobrze dziać” Rada Miasta 

powinna wycofać się z podjętej uchwały w tym zakresie. 
 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, iż podjęta uchwała miała charakter tylko i wyłącznie 

intencyjny i nie ma potrzeby wycofywania uchwały.  
 

6.  Interpelacje i zapytania radnych.  

Radny Przemysław Maślanko odczytał interpelację złożoną w imieniu członków Komisji Spraw 

Społecznych oraz Edukacji, Kultury i Sportu, w której to proszą o utwardzenie terenu wokół 

ośrodka zdrowia na ul. Bohaterów Warszawy. Interpelacja została złożona na ręce 

Przewodniczącego Rady Miasta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

Zastępca Burmistrza zaproponował, aby w/w interpelację przekazać do powiatu, a następnie 

zaprosić na spotkanie prezesa spółki powiatowej celem uzgodnienia jednoznacznego 

stanowiska, w którym udział mogliby też wziąć radni. Padła również propozycja, iż Miasto 

może przekazać używaną kostkę brukową pod utwardzenie w/w terenu. 
 

Radny Daniel Szymczak zadał 3 pytania: 

1. Jakie korzyści przyniesie Miastu wstąpienie do Łódzkiego Związku Metropolitarnego? 

2. Czy będzie można zaprosić do Brzezin inicjatora ŁZM Krzysztofa Kwiatkowskiego na 

spotkanie z  mieszkańcami? 

3. Czy dokonano już wyboru formy konsultacji społecznych? 
 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, iż korzyść stanowią wspominane 5%, natomiast 

niebezpieczeństwo stwarza proces decyzyjny, który będzie tam zapadać. 

Nie ma żadnych przeciwskazań, aby zaprosić inicjatora ŁZM - postara się takie spotkanie 

umówić, o czym radni zostaną poinformowani. 

Konsultacje społeczne zostaną przeprowadzone na późniejszym etapie, kiedy to projekt będzie 

procedował Sejm. 
 

7.  Odpowiedzi na interpelacje. 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał, czy wszyscy radni otrzymali odpowiedzi na złożone 

interpelacje oraz czy są usatysfakcjonowani? 
 

Radny Daniel Szymczak poinformował, iż uzyskał odpowiedź na swoją prośbę odnośnie 

regulacji studzienek kanalizacyjnych na ul. Św. Anny. Miasto poinformowało, iż otrzymało 

zapewnienie od GDKiA w Łodzi, że do dnia 15 marca br. zostaną wyregulowane włazy 

studzienek. 
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8. Zapytania do kierowników jednostek organizacyjnych miasta, prezesów spółek 

miejskich i prezesa Spółdzielni Socjalnej. 

Radna Dorota Sobińska-Chruścielewska zapytała dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej, czy 

biblioteka w swoich zasobach posiada e-booki, jeśli tak to w jakich ilościach oraz jak często są 

wypożyczane, a także czy biblioteka posiada książki, które mogą wypożyczyć osoby 

niewidome? 
 

Dyrektor Danuta Bączyńska odpowiedziała, iż biblioteka posiada około 100. e-booków, jednak 

czytelnicy rzadko z nich korzystają. W zasobach jednostki znajdują się 3-4 książki dla 

niewidomych. 
 

Następnie radna Dorota Sobińska-Chruścielewska zapytała dyrektor Miejskiego Domu Kultury 

na jaki cel zostanie spożytkowana uzyskana kwota dofinansowania w wysokości 290.000,00zł? 
 

Dyrektor Joanna Kędzia-Kamińska odpowiedziała, iż MDK pozyskał środki z Ministerstwa 

Kultury i Dziedzictwa Narodowego z Programu Infrastruktura Domów Kultury w wysokości 

290.000,00zł (w 2020 – 140.000,00zł do wykorzystania, w 2021 – 150.000,00zł doliczając do 

tego wkład własny w wysokości 20%), która to zostanie przeznaczona na naprawę dachu 

(100.000,00zł) oraz odgromienia, a także zakup części wyposażenia do sal. W 2021 roku 

planowane są remonty sal zajęciowych oraz doposażenie jednostki w najpotrzebniejsze 

przedmioty.  
 

Radna podziękowała Pani dyrektor za pozyskanie tak dużego dofinansowania życząc 

jednocześnie dalszych sukcesów. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Tadeusz Barucki zapytał prezes PEC-u, czy 60.000,00zł, 

które były I transzą do umowy przyłączeniowej z PSG zostały bezpowrotnie stracone i nie uda 

się już ich odzyskać? 
 

Prezes Katarzyna Wijata odpowiedziała, iż na chwilę obecną spółka nie występowała o zwrot 

w/w środków wypowiedziała jedynie umowę przyłączeniową. Korespondencja w tym temacie 

została zaniechana przez PSG w sierpniu ubiegłego roku. 
 

Radny Daniel Szymczak zapytał prezes TBS jak długo może trwać montaż okna, bądź 

wykonanie otworu wentylacyjnego w mieszkaniu socjalnym wskazanym dla matki z dzieckiem? 
 

Prezes Ewa Mądra-Chojka odpowiedziała, iż w budynku na ul. Mickiewicza, o którym mowa 

zarówno front, jak i oficyna wpisany jest do rejestru zabytków. W związku z tym, aby wykonać 

jakąkolwiek pracę należy wykonać dokumentację techniczną i uzyskać pozwolenie na budowę, 

do tego dochodzi konserwator zabytków i cała procedura również się przedłuża - dlatego też 

okres wykonania prac jest taki, jaki jest.  
 

Drugie pytanie radnego zostało skierowane do prezesa ZUK-u i dotyczyło czyszczenia 

studzienek burzowych – czy znany jest już termin czyszczenia? 
 

Prezes Janusz Cywiński odpowiedział, iż spółka posiada odpowiednie urządzenie do 

czyszczenia studzienek i czeka tylko na ustabilizowanie się pogody. 
 

Radna Ilona Redlińska zapytała dyrektora CKF-u czy przewiduje stworzenie dodatkowego 

boiska treningowego o powierzchni trawiastej na stadionie? 
 

Dyrektor Daniel Nawrocki odpowiedział, iż w budżecie jednostki na 2020 rok nie ma 

uwzględnionych środków na realizację w/w inwestycji, choć niewątpliwie taka potrzeba 

występuje. Realizacja takiej inwestycji wiązałaby się z dużym procesem inwestycyjnym – 

kilkuset tysięcy złotych, niemniej jednak dyrektor otwarty jest na wszelkie propozycje. 
 

Następnie radna zapytała dyrektor MBP czy biblioteka ponosi koszty związane z organizacją 

wystaw, a jeśli tak to jakich? 
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Dyrektor Danuta Bączyńska odpowiedziała, iż biblioteka nie ponosi kosztów, a jeśli już to tylko 

koszty podróży tj. przywiezienia i odwiezienia wystawy. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał prezes PEC-u, czy spółka analizowała możliwość 

aplikacji z dwóch programów: Ciepłownictwo Powiatowe oraz Polska Geotermia Plus? 
 

Prezes Katarzyna Wijata odpowiedziała, iż spółka nie jest w stanie spełnić warunków 

postawionych w ramach Programu Polska Powiatowa. Ponadto spółka nie posiada środków, aby 

przeprowadzać odwierty (Geotermia), na podstawie których można byłoby stwierdzić czy 

istnieją źródła geotermalne. 
 

Przewodniczący Rady odpowiedział, iż przystępując do w/w programu istnieje możliwość 

sfinansowania odwiertów w ramach programu i w związku z tym należałoby rozważyć 

ewentualny akces. 
 

Prezes PEC-u odpowiedziała, iż przeanalizuje założenia i warunki udziału w programie i 

wówczas udzieli odpowiedzi Przewodniczącemu Rady. 
 

9.  Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego, ppoż. i sanitarnego Miasta Brzeziny                                   

za 2019r. 

Komendant Komendy Powiatowej Policji w Brzezinach insp. Marcin Grzelak przy pomocy 

prezentacji multimedialnej przedstawił informację nt. stanu bezpieczeństwa publicznego. 

Wspominał o ubiegłorocznych sukcesach brzezińskich policjantów podkreślając iż są jednymi z 

najlepszych w województwie, choć mają mniejszy skład osobowy – 66. policjantów, (plus 18. 

etatów cywilnych). Dodał, iż rozszerzona została komórka ruchu drogowego – do 7. policjantów 

(10. etatów). Brzezińska jednostka pracuje dwoma wydziałami – prewencji oraz kryminalnym. 

Następnie podsumował wyniki brzezińskiej komendy oraz omówił wykrywalność sprawców w 

wyodrębnionych 7 kategoriach przestępstw kryminalnych. 

Informacja złożona została w formie pisemnej i stanowi załącznik do protokołu. 
 

Dyskusja. 
 

Głos zabrał radny Dariusz Guzek, który na wstępie pogratulował komendantowi bardzo dobrych 

wyników w służbie, a następnie zapytał czy brzezińska komenda na 2020 rok ma jakieś 

potrzeby sprzętowe, czy finansowe, w których Miasto Brzeziny mogłoby pomóc? 
 

Komendant Marcin Grzelak odpowiedział, iż z uwagi że jednostka jest jednostką budżetową 

każde środki finansowe są mile widziane. W ubiegłym roku został złożony wniosek do 

Burmistrza o środki na organizację służb ponadnormatywnych i został on pozytywnie 

rozpatrzony. Ponadto występują też potrzeby sprzętowe. Komendant zabiega również o 

doposażenie sal do poprawy tężyzny fizycznej policjantów, gdyż policjanci spełniając swoje 

obowiązki muszą wykazywać się ponad przeciętną sprawnością fizyczną. Dodał, iż podczas 

podsumowania działalności w Komendzie Powiatowej w Brzezinach Pani Burmistrz 

zadeklarowała pomoc Miasta w tym zakresie. 
 

Radny Przemysław Maślanko zapytał, czy w związku z tak dobrymi wynikami Komenda 

Wojewódzka nie planuje ograniczenia ilości etatów w tutejszej jednostce? 
 

Komendant odpowiedział, iż jednostka w Brzezinach pracuje z 5 - osobowym wakatem. Nie ma 

takiej tendencji, że wraz ze wzrostem wykrycia oraz bezpieczeństwa etaty są “obcinane”. 
 

Radni nie mieli więcej pytań. 
 

Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Brzezinach p. Barbara Kosma przedstawiła 

informację nt. stanu sanitarnego Miasta. Poinformowała, iż na 2019 roku w ewidencji PPIS w 

Brzezinach widniało 1233. obiekty, w tym 414. w Brzezinach. W 2019 roku przeprowadzono 
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ogółem 1005. kontroli, w tym w samych Brzezinach 326. Wydano 74. decyzje administracyjne, 

w tym 11. w Brzezinach. Wynika z tego, iż stan sanitarny Miasta jest na zadawalającym 

poziomie. Następnie omówiła m.in. stan wykonawstwa szczepień ochronnych, stan sanitarny 

obiektów żywności, żywienia i produktów kosmetycznych, jakość wody przeznaczonej do 

spożycia oraz do celów rekreacyjno-sportowych, stan sanitarno-techniczny obiektów 

użyteczności publicznej, warunki sanitarno-higieniczne w środowisku pracy, szkołach oraz 

innych placówkach oświatowo-wychowawczych, a także podejmowane przez Sanepid działania 

promujące zdrowie.  

W dalszym ciągu jednym z głównych problemów rozprzestrzeniania się chorób wśród dzieci 

jest uchylanie się rodziców od obowiązkowych szczepień dzieci.  

Na zakończenie dyskusji poruszono temat COVID-19 – na chwilę obecną w powiecie 

brzezińskim nie stwierdzono zakażeń wirusem, ani osób hospitalizowanych. 

Informacja złożona została w formie pisemnej i stanowi załącznik do protokołu. 
 

Dyskusja. 
 

Radna Dorota Sobińska-Chruścielewska odnosząc się do przedstawionego sprawozdania 

zapytała, czy w 2019 roku zaszczepiło się przeciw WZB typu B 198. osób, czy jest to liczba 

odnosząca się do ilości dawek? 
 

Pani dyrektor odpowiedziała, iż jest to liczba zaszczepionych osób dorosłych. 
 

Radna poruszyła temat odczynów poszczepiennych – ile przypadków zostało zgłoszonych w 

2019 roku i co z dziećmi, które mają medyczne przeciwwskazania do szczepień, czy są one w 

jakikolwiek sposób uwzględniane w systemie? 
 

Pani dyrektor Barbara Koma odpowiedziała, że jeżeli dziecko ma przeciwwskazania do 

szczepień Sanepid nie wykonuje wówczas szczepień tylko kieruje pacjenta do poradni 

konsultacyjnej ds. szczepień, która zajmuje się takimi przypadkami. W bazie Sanepidu znajduje 

się wykaz dzieci niezaszczepionych, natomiast nie prowadzi się ewidencji dzieci z 

przeciwwskazaniami. W 2019 roku nie było zgłoszonego odczynu poszczepiennego, w 2018 

roku wystąpiły 2. 
 

Radna zapytała także, czy Sanepid przewiduje publikację na łamach brzezińskiej gazety 

informacji nt. koronawirusa? 
 

Pani dyrektor odpowiedziała, iż na dzień dzisiejszy nie ma w Polsce jeszcze koronawirusa  

SARS-CoV-2, który wywołuje chorobę COVID-19. Na terenie województwa łódzkiego na dzień 

wczorajszy było 6. osób hospitalizowanych. Na terenie powiatu brzezińskiego nie ma 

zachorowań, ani osób hospitalizowanych z powodu COVID-19. 

W BIS-ie zostanie zamieszczona informacja nt. koronawirusa – m.in. co należy robić, aby 

uniknąć zakażenia oraz jak prawidłowo myć dłonie. Najważniejsze jest, aby mieszkańcy nie 

panikowali. 
 

Radna Dorota Sobińska-Chruścielewska poinformował, iż dziś rano w Expresie Ilustrowanym 

podano, że w Szpitalu Biegańskiego w Łodzi potwierdzono pierwszy przypadek zachorowania 

na COVID-19. 
 

Radny Daniel Szymczak powtórzył informację podaną przez radną D. Sobińską-

Chruścielewską. 
 

Informację nt. bezpieczeństwa przeciwpożarowego przedstawił Zastępca Komendanta 

Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Brzezinach mł. bryg. Mariusz Kaczmarski.  

Poinformował, iż w 2019 r. na terenie Miasta Brzeziny powstało 210. zdarzeń (nastąpił spadek o 

3. w porównaniu do 2018 r.), w tym: 152. miejscowych zagrożeń, 38. pożarów oraz 20. 
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fałszywych alarmów. 37. pożarów zaliczono do grupy pożarów małych, natomiast 1. do grupy 

pożarów średnich. 

W zdarzeniach na terenie miasta rannych zostało 19. osób, odnotowano także 1. ofiarę 

śmiertelną. 

Informacja została złożona w formie pisemnej i stanowi załącznik do protokołu. 
 

Radni nie mieli żadnych pytań. 
 

10.  Informacja o funkcjonowaniu placówek kultury i sportu podległych Miastu Brzeziny 

(Miejska Biblioteka Publiczna, Muzeum Regionalne, Miejski Dom Kultury oraz Centrum 

Kultury Fizycznej) za 2019r. 

Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej Danuta Bączyńska poinformowała, iż sprawozdanie 

zostało dość szeroko omówione na wszystkich komisjach i w związku z tym prosi o zadawanie 

pytań. 

Informacja nt. funkcjonowania Miejskiej Biblioteki Publicznej za 2019r. w załączeniu do 

niniejszego protokołu. 
 

Dyskusja. 
 

Radny Przemysław Maślanko zapytał na podstawie jakiego klucza Pani dyrektor zakupuje 

książki do biblioteki? 
 

Dyrektor Danuta Bączyńska odpowiedziała, iż przy wyborze książek biblioteka kieruje się 

głównie prośbami oraz potrzebami czytelników. 
 

Następnie radny Przemysław Maślanko zapytał dyrektora muzeum Pawła Zybałę, czy prace 

remontowe w placówce zostały zakończone? 
 

Dyrektor odpowiedział, iż remont się udał, a jego efekt wizualny idealnie odzwierciedla przyjęte 

założenia. Pozostała jedynie wymiana bramy, wysianie trawy, zagospodarowanie terenów 

zielonych oraz dokończenie kostki od strony SP Nr 1. 
 

Zastępca Burmistrza poprosił dyrektora, aby poinformował mieszkańców o planach 

uruchomienia kawiarenki na terenie muzeum. 
 

Dyrektor muzeum poinformował, iż od maja planowane jest uruchomienie w budynku oficyny 

kawiarenki adresowanej dla zwiedzających muzeum - miejsca, gdzie będzie można nie tylko 

wypić kawę, ale także spotkać się z kulturą. Kawiarenka będzie prowadzona w ramach muzeum, 

która wspomoże placówkę. 

Dyrektor wspomniał również o kolejnym projekcie, który zakłada uruchomienie tężni. 

Informacja nt. funkcjonowania Muzeum Regionalnego w Brzezinach za 2019r. w załączeniu do 

niniejszego protokołu. 
 

Następnie głos zabrała dyrektor Miejskiego Domu Kultury Joanna Kędzia-Kamińska, która przy 

użyciu prezentacji multimedialnej zaprezentowała sprawozdanie z funkcjonowania placówki za 

2019r. – wersja papierowa sprawozdania w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

Radni nie mieli żadnych pytań do Pani dyrektor. 
 

Dyrektor Centrum Kultury Fizycznej Daniel Nawrocki poinformował, iż informacja nt. 

funkcjonowania placówki za 2019 rok była również omawiana podczas komisji i w związku z 

tym prosi o zadawanie pytań. 

Informacja nt. funkcjonowania Centrum Kultury Fizycznej za 2019r. w załączeniu do 

niniejszego protokołu. 
 

Radni również nie mieli żadnych pytań do dyrektora CKF-u. 
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11. Informacja Komisji Rewizyjnej nt. wyników kontroli dochodów z podatków od 

nieruchomości za 2019r. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Dorota Sobińska-Chruścielewska odczytała protokół z 

kontroli dochodów z podatków od nieruchomości za 2019r. - w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 
 

Radni nie mieli żadnych pytań. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta zarządził przerwę do godziny 1230. 
 

Radna Ilona Redlińska za zgodą Przewodniczącego Rady Miasta opuściła posiedzenie Rady 

Miasta. 
 

Przerwa. 
 

Wznowienie obrad. 

 
12.  Rozpatrzenie projektów uchwał. 

 

12.1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Brzeziny na 

2020 rok 

Skarbnik Miasta Marzanna Jagiełło przedstawiła projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 
 

Dyskusja. 
 

Radny Daniel Szymczak zwrócił uwagę na wysoki koszt budowy toalety w parku miejskim – 

125.000,00zł, do którego należy doliczyć jeszcze koszt przyłącza. 

Zapytał, czy nie można byłoby dodatkowo dostosować toalety na potrzeby osób 

niepełnosprawnych, a dzięki temu Miasto mogłoby aplikować o środki z PEFRON-u i koszt 

byłby niższy? 
 

Skarbnik Miasta odpowiedziała, iż toaleta będzie dostosowana do potrzeb osób 

niepełnosprawnych. 
 

Głos zabrał radny Dariusz Guzek, który poinformował, iż rzeczywiście na komisji radni byli 

zaskoczeni tak wysokim kosztem, jednak po zapoznaniu się z innymi ofertami dostępnymi w 

internecie okazuje się, że jednak podana kwota nie jest wygórowana (oferty kształtują się od 

200.000,00zł poprzez 470.000,00zł, aż do 1.000.000,00zł). 

Następnie radny poruszył kwestię wysokości zaciąganych w tym roku pożyczek i kredytów 

przez Miasto. 
 

Radna Dorota Sobińska-Chruścielewska odnosząc się do wysokości kosztu toalety powiedziała, 

iż może koszt nie jest najniższy, jednak standard urządzenia jest wysoki – jest wandaloodporna, 

samodezynfekującą się, dodatkowo można tam zamontować przewijak.  
 

Radny Daniel Szymczak dopowiedział, iż zapoznał się z ofertą i zwrócił uwagę, iż podano ceny 

netto, więc do kosztu należy doliczyć jeszcze vat. Podkreślił, iż radni walczą o toaletę od 

dłuższego czasu, jednak nie jest przekonany, co do jej tak wysokiego kosztu. 

Następnie poprosił, aby przy kolejnym głosowaniu uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Miasta Brzeziny na 2020 rok głosować odrębnie zmiany w poszczególnych rozdziałach, a nie 

jak dotychczas w pakiecie. Dzięki temu radnym łatwiej byłoby przegłosować taki budżet. 
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Zastępca Burmistrza odnosząc się do kwestii toalety powiedział, iż samorząd jest biedny i w 

związku z tym należy wykonać toaletę “raz, a porządnie”. W związku z tym prosi radnych o 

akceptację i pozytywne przegłosowanie w/w zmiany. 
 

Radni nie mieli żadnych pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Finansowo-Budżetowej? 
 

Przewodniczący komisji Marek Matyszczak poinformował, iż Komisja Finansowo-Budżetowa 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

Wynik głosowania: 

10. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  3. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 13. radnych. 

Uchwała została podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

12.2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Brzeziny na lata 2020–2023 

Skarbnik Miasta Marzanna Jagiełło przedstawiła projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 
 

Radni nie mieli żadnych pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

Wynik głosowania: 

11. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  2. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 13. radnych. 

Uchwała została podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

12.3. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę w sprawie zaciągnięcia 

pożyczki długoterminowej z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Warszawie 

Skarbnik Miasta Marzanna Jagiełło przedstawiła projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 
 

Radni nie mieli żadnych pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

Wynik głosowania: 

13. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 13. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
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12.4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXIII/165/2020 

Rady Miasta Brzeziny z dnia 30 stycznia 2020 roku zmieniającej uchwałę w sprawie 

udzielenia poręczenia Bankowi Gospodarstwa Krajowego w Warszawie za zobowiązania 

wynikające z zaciągniętego kredytu przez Towarzystwo Budownictwa Społecznego                     

Sp. z o.o. w Brzezinach 

Skarbnik Miasta Marzanna Jagiełło przedstawiła projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miasta udzielił głosu prezes TBS-u Ewa Mądra-Chojka, która wyjaśniła 

mieszkańcom oglądającym sesję on-line kwestię udzielonego poręczenia BGK za zobowiązania 

wynikające z zaciągniętego kredytu przez TBS, aby rozwiać krążące w przestrzeni publicznej 

wątpliwości mieszkańców, co do sytuacji finansowej spółki. 
 

Radni nie mieli żadnych pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

Wynik głosowania: 

13. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 13. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

12.5. Rozpatrzenie projektu w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie 1m2 

pasa drogowego dla dróg, których zarządcą jest Miasto Brzeziny 

Sekretarz Miasta Grażyna Dziedzic przedstawiła projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 
 

Radni nie mieli więcej pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego w 

sprawie w/w projektu uchwały? 
 

Przewodniczący komisji Adam Durański poinformował, iż Komisja Rozwoju Gospodarczego 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

Wynik głosowania: 

13. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 13. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

12.6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, składanej przez właścicieli 

nieruchomości  

Zastępca Naczelnika Wydz. RI Agnieszka Guzek przedstawiła projekt uchwały – w załączeniu 

do niniejszego protokołu. 
 

Radni nie mieli więcej pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego? 
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Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Adam Durański poinformował, iż komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wynik głosowania: 

13. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 13. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

12.7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki tej opłaty oraz ustalenia stawki 

opłaty za pojemnik o określonej pojemności 

Zastępca Naczelnika Wydz. RI Agnieszka Guzek przedstawiła projekt uchwały - w załączeniu 

do niniejszego protokołu.  

Poprosiła o wprowadzenie autopoprawki w §2. ust. 2, który otrzymuje brzmienie: 

“Ustala się stawkę opłaty za pojemnik przeznaczony do selektywnego zbierania odpadów komunalnych 

oraz odbioru, odpowiednio:…” . 

Następnie za pomocą prezentacji multimedialnej zaprezentowała genezę zmian stawek opłat za 

gospodarowanie odpadami. 

Wersja papierowa prezentacji w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

Dyskusja. 
 

Radny Daniel Szymczak zwrócił uwagę, iż zaproponowana stawka – 27,80zł jest bardzo wysoka 

i może doprowadzić do sytuacji, kiedy mieszkańcy przestaną uiszczać opłaty z tytułu czynszu 

zarówno w TBS-ie jaki i BSM-ie. Być może po wprowadzeniu ulg sytuacja ulegnie zmianie, 

jednak na chwilę obecną stawka jest zaporowa. 
 

Radna Anna Sokołowska powiedziała, iż jest to bardzo drastyczna podwyżka i proponowałaby 

wprowadzić ją etapowo, gdyż może zszokować mieszkańców. Dodała, iż nie rozumie, jak to 

możliwe, że przez tyle lat stawki nie ulegały zmianie tymczasem w ciągu pół roku proponowana 

jest druga podwyżka o ponad 100%. Radna obawia się, iż nie spotka się to z aprobatą 

mieszkańców, a należy pamiętać o tym, iż radni są wyrazicielami woli mieszkańców tego 

miasta. 
 

Radny Dariusz Guzek z kolei zwrócił uwagę, na drastyczne podwyżki stawek na RIPOK-ach. 

Zastanawia się, czy są to prywatne instalacje, których nie ograniczają żadne przepisy, gdyż 

okazuje się że w ciągu 2-3 lat ceny wzrosły kilka razy. 
\ 

Zastępca Naczelnik Wydz. RI odpowiedziała, iż jest problem w skali całego kraju. Trudno jest 

powiedzieć, czy ceny na RIPOK-ach wzrosły, aż tyle, niemniej jednak na pewno znacznie 

wzrosła opłata marszałkowska. Wzrosły również wymagania w stosunku do RIPOK-ów, które 

to mają różną formę prawną. 

Podwyżka niewątpliwie jest bardzo poważną kwestią, należy jednak pamiętać, że Miasto nie 

zarabia na gospodarce odpadami, a jest jedynie pośrednikiem między mieszkańcami, a firmą 

wywozową. 
 

Radny Przemysław Maślanko zapytał, czy podwyżki dotyczą również ogródków działkowych? 
 

Zastępca Naczelnika odpowiedziała, iż ogródki działkowe klasyfikowane są jako nieruchomości 

niezamieszkałe i wnoszą opłatę w zależności od ilości zadeklarowanej w deklaracji w okresie 

kiedy wytwarzane są odpady. 
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Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Miasta, który zapytał, ile będą kosztować odpady 

niesegregowane? 
 

Zastępca Naczelnika A. Guzek odpowiedziała, iż nie ma już pojęcia “odpady niesegregowane”. 

Od 6 września 2019 roku ustawa nałożyła obowiązek segregacji na wszystkich. Występuje 

jedynie pojęcie podwyższonej opłaty w przypadku nie stwierdzenia, że na danej nieruchomości 

odpady nie są segregowane. Propozycja Miasta w tym przypadku to trzykrotność stawki 

podstawowej – w przypadku nieruchomości zamieszkałych byłaby to kwota 

83,40zł/1osobę/miesiąc. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta odparł, iż w przypadku wieloosobowej rodziny 

zamieszkującej w zasobach TBS-u koszt opłata za śmieci przekroczy wysokość czynszu. W 

związku z tym proponuje jeszcze raz przeanalizować kalkulację (m.in. koszty PSZOK-u), aby 

zmniejszyć koszty, gdyż stawka 83,40zł jest abstrakcją. 
 

Zastępca Naczelnika odpowiedziała, iż przedstawione koszty dotyczące PSZOK-u są to 

rzeczywiste koszty niezbędne do poniesienia w tym roku wynikające z obowiązku jakie Miasto 

musi wykonać w stosunku do zaleceń straży, co do wyposażenia PSZOK-u. Segregacja 

obowiązuje wszystkich mieszkańców i w związku z tym istnieje odpowiedzialność zbiorowa. 
 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, iż budżet Miasta jest ograniczony i mniejsze wpływy do 

budżetu spowodują, iż będzie trzeba zrezygnować z różnych zaplanowanych inwestycji. Nie 

chodzi o wymuszenie na radnych podwyżki, gdyż wspólnie na pewno osiągniemy kompromis, 

jednak radni muszą brać te kwestie pod uwagę. 
 

Radny Daniel Szymczak złożył wniosek formalny o zmianę stawki na 24,00zł/1 osobę/miesiąc. 
 

Zastępca Burmistrza poprosił, aby Pani Skarbnik zapoznała radnych jak zaproponowana przez 

radnego zmiana stawki wpłynie na budżet Miasta. 
 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miasta ogłosił 15-minutową przerwę celem 

przygotowania przez Panią Skarbnik stosownej informacji w tym temacie. 
 

Przerwa. 
 

Wznowienie obrad. 
 

Przewodniczący Rady Miasta oddał głos Pani Skarbnik, aby przedstawiła analizę finansową w 

związku z ewentualną zmianą stawki za odpady. 
 

Skarbnik Miasta Marzanna Jagiełło poinformowała, iż przy zaproponowanej stawce 24,00zł 

wpływy z opłaty śmieciowej wynosiłyby 2.811.960,00zł oraz 300.000,00zł za nieruchomości 

niezamieszkałe, czyli około 3.200.000,00zł, wydatki zaplanowane na rok 2020 – 3.990.000,00zł, 

co oznacza, że zabraknie około 800.000,00zł. Przy stawce proponowanej 27,80zł dochody z 

tytułu opłaty śmieciowej wynosiłyby 3.137.240,00zł i 300.000,00zł za nieruchomości 

niezamieszkałe, co daje łączną kwotę około 3.500.000,00zł – wówczas deficyt wyniósłby około 

500.000,00zł. Pamiętać jednak należy, iż w/w stawka obowiązywałaby dopiero od maja, a nie 

od początku 2020 roku. 
 

Głos zabrał radny Dariusz Guzek, który zapytał, czy rzeczywiście samorządy nie mogą 

dokładać do gospodarki odpadami? 
 

Skarbnik Miasta odpowiedziała, iż gospodarka odpadowa powinna się bilansować, ale 

samorządy nie mogą zarabiać na odpadach, natomiast jeśli samorząd na to stać to może 

dokładać do gospodarki odpadowej. 
 



17 

Radna Dorota Sobińska-Chruścielewska podkreśliła, iż każda podwyżka jest dla mieszkańców 

odczuwalna, niemniej jednak jeśli Miasto będzie dokładać do gospodarki odpadowej może dojść 

do sytuacji, że zaprzestanie realizacji inwestycji. 
 

Radna Anna Sokołowska stwierdziła, iż Miasto wcześniej powinno przygotować mieszkańców 

na taką podwyższę, np. zamieszczając wcześniej informację na łamach BIS-u. 
 

Burmistrz Ilona Skipor dopowiedziała, iż nie tylko Brzeziny zmagają się z problemem 

gospodarki odpadami, gdyż jest to problem ogólnopolski, a nawet globalny. Nie ma skutecznego 

sposobu zagospodarowania odpadami, a spalarni w kraju jest naprawdę mało. Jeśli radni 

opowiedzą się za podwyżką zostanie ona wprowadzona od maja br., a marzec i kwiecień zostaną 

poświęcone na wyedukowanie mieszkańców. Nie podejmowano wcześniej w/w akcji, gdyż nie 

było wiadomo, jaką stawkę przyjmą radni.  

Odnosząc się do słów Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Pani Burmistrz poinformowała, iż 

PSZOK nie jest jeszcze urządzony i w związku z tym nie może być mowy o obniżaniu kosztów 

jego funkcjonowania, a tym bardziej o oszczędnościach. Dodała, iż Miasto planuje wystąpić do 

NFOŚiGW o środki na dofinansowanie PSZOK-u. Jeśli jednak Wiceprzewodniczący ma jakieś 

pomysły to chętnie się z nimi zapozna. 
 

Radni nie mieli więcej pytań. 
 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie wniosek 

formalny radnego Daniela Szymczaka o ustalenie miesięcznej stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi zbieranymi i odbieranymi w sposób selektywny w wysokości 24,00zł 

od jednego mieszkańca. 
 

Wynik głosowania wniosku: 

5. – „za”, 

4. – „przeciw”, 

4. – „wstrzymujących się od głosu”, 

Uprawnionych do głosowania 13. radnych. 

Wniosek formalny został przyjęty. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

Zastępca Naczelnika Wydz. RI Agnieszka Guzek odczytała projekt uchwały z uwzględnieniem 

wprowadzonej autopoprawki w §2. ust. 2 oraz przegłosowanej nowej stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi w wysokości 24,00zł. 
 

Radni nie mieli więcej pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego? 
 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Adam Durański poinformował, iż komisja 

długo obradowała nad w/w projektem, z uwagi na rozbieżność zdań nie była w stanie zająć 

jednolitego stanowiska. W związku z tym przyjęła projekt uchwały do wiadomości. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały wraz z naniesioną autopoprawką oraz 

nową stawką opłaty pod głosowanie: 

Wynik głosowania: 

7. – „za”, 

4. – „przeciw”, 

2. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 13. radnych. 

Uchwała została podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
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12.8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia w części z opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych 

budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące 

odpady komunalne w kompostowniku przydomowym 

Zastępca Naczelnika Wydz. RI Agnieszka Guzek przedstawiła projekt uchwały - w załączeniu 

do niniejszego protokołu.  

Poinformowała, iż proponuje się zwolnienie w wysokości 1,50zł od 1 mieszkańca. 
 

Dyskusja. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta zapytał, jak będzie wyglądała procedura ubiegania się o w/w 

zwolnienie i czy urząd będzie weryfikował, czy mieszkańcy posiadają kompostowniki? 
 

Zastępca Naczelnika Wydz. RI Agnieszka Guzek odpowiedziała, iż w przypadku, kiedy 

mieszkaniec będzie chciał skorzystać z takiego zwolnienia w deklaracji musi zaznaczyć 

odpowiednie polę i zobowiązać się do tego, iż ma kompostownik, w którym będzie 

kompostował odpady, gdyż nie otrzyma już wtedy brązowego pojemnika na bio odpady. 

Burmistrz ma prawo dokonywać kontroli w zakresie wykonywania postanowień – również w 

zakresie kompostowników. 
 

Przewodniczący Rady Miasta dopowiedział, iż bio odpady zielone mieszkańcy będą mogli 

bezpłatnie przywozić do PSZOK-u.  
 

Radny Dariusz Guzek zwrócił uwagę, iż kwota zwolnienia wyliczona była od wysokości stawki 

opłaty za odpady i w związku z obniżoną opłatą za odpady należałoby zmniejszyć 

proporcjonalnie wysokość zwolnienia. 
 

Pani Burmistrz poinformowała, iż Gmina Brzeziny przy stawce 29,00zł stosuje zwolnienie w 

wysokości 1zł/mieszkańca. Podkreśliła ustawodawca nie narzucił udziału procentowego 

wysokości zwolnienia w stawce opłaty – to organ decyduje jaką zniżkę zaproponować 

mieszkańcom. 
 

Radni nie zgłosili innych uwag. 
 

Zastępca Naczelnika Wydz. RI odczytała projekt uchwały uzupełniony stawką zwolnienia w 

części opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości 

zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady 

stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym w wysokości 1,50zł od 

jednego mieszkańca. 
 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

Wynik głosowania: 

11. – „za”, 

  1. – „przeciw”, 

  1. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 13. radnych. 

Uchwała została podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
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12.9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli,  maksymalnej kwoty dofinansowania opłat 

pobieranych przez uczelnie, szkoły wyższe, placówki doskonalenia nauczycieli i inne 

podmioty, których zadania statutowe obejmują doskonalenie zawodowe nauczycieli a 

także form i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane dla 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Miasto 

Brzeziny na rok 2020 

Naczelnika Wydz. ZJ Grzegorz Kozieł przedstawił projekt uchwały – w załączeniu do 

niniejszego protokołu. 
 

Radni nie zgłosili żadnych uwag. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu? 
 

Przewodniczący Komisji Przemysław Maślanko odpowiedział, iż komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

Wynik głosowania: 

13. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 13. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

12.10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zorganizowania 

wspólnej obsługi finansowej jednostek organizacyjnych zaliczanych do sektora finansów 

publicznych, dla których organem prowadzącym jest Miasto Brzeziny 

Naczelnika Wydz. ZJ Grzegorz Kozieł przedstawił projekt uchwały – w załączeniu do 

niniejszego protokołu. 
 

Radni nie zgłosili żadnych uwag. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu? 
 

Przewodniczący Komisji Przemysław Maślanko odpowiedział, iż komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

Wynik głosowania: 

13. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 13. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

12.11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia przez Miasto Brzeziny w 2020 

roku powierzonego przez Radę Powiatu w Brzezinach zadania publicznego z zakresu 

prowadzenia powiatowej biblioteki publicznej dla Powiatu Brzezińskiego 

Naczelnika Wydz. ZJ Grzegorz Kozieł przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem – w 

załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

Dyskusja. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miasta zapytał, czy Powiat wywiązał się z zobowiązań w tym 

zakresie za rok 2018? 
 

Nie, nie wywiązał się – odpowiedział Naczelnik G. Kozieł. 
 

Skarbnik Miasta poinformowała, iż kwota niezapłacona wynikająca z zobowiązania Powiatu z 

tego tytułu za 2018 rok została pokryta ze środków własnych Miasta. 

W dniu wczorajszym rozmawiała ze Skarbnikiem Powiatu i powiedziała, iż Miasto nie jest 

zainteresowane zawieraniem dodatkowych porozumień i oczekuje przelania niezapłaconej 

kwoty w wysokości 6.000,00zł. 
 

Radna Dorota Sobińska-Chruścielewska zapytała, jaka była odpowiedź Skarbnika Powiatu w 

tym zakresie? 
 

Pani Skarbnik odpowiedziała, iż Powiat chciał zawrzeć z Miastem porozumienie na kwotę 

6.000,00zł – na co nie wyraziła zgody, gdyż podpisanie porozumienia skutkowałoby tym, że 

Miasto musiałoby przekazać środki bibliotece (a już przekazało w/w kwotę z własnych 

środków). Powiedziała, iż Miasto interesuje jedynie przelew na konto w wysokości 6.000,00zł. 
 

Radna dopytała, czy Powiat zgodził się na uregulowanie zobowiązania? 
 

Sprawa miała zostać przedstawiona Staroście przez Wiceprzewodniczącą Rady Powiatu i miała 

zostać „załatwiona”. 
 

Przewodniczący Rady podsumował - „póki, co nie jest”. 
 

Radni nie zgłosili więcej uwag. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu? 
 

Przewodniczący Komisji Przemysław Maślanko odpowiedział, iż komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

Wynik głosowania: 

7. – „za”, 

6. – „przeciw”, 

0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 13. radnych. 

Uchwała została podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

12.12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiaru przystąpienia do łódzkiego 

związku metropolitarnego. 

Burmistrz Miasta Brzeziny Ilona Skipor przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem – 

w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

Radny Krzysztof Sienkiewicz opuścił posiedzenie Rady Miasta. 
 

Dyskusja. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta zwrócił uwagę, iż Miasto należy już do ŁOM-u i w związku 

z tym chciałby wiedzieć, jaka będzie różnica między tymi dwoma podmiotami i czy Miasto 

może w obu funkcjonować? 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż aglomeracja łódzka skupiać będzie 3. powiaty – pabianicki, 

brzeziński oraz zgierski. Warunkiem powstania takiej aglomeracji jest co najmniej 1 mln 

mieszkańców. Różnica polega na tym, iż w ŁOM-ie realizowane są pewne zadania, na które 

przeznaczane są środki z rządu, natomiast w przypadku, kiedy powstanie aglomeracja będzie 
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ona mogła aplikować o środki bezpośrednio do Funduszy Europejskich z pominięciem 

wszystkich innych instytucji i w związku z tym będzie to miało zupełnie inny wymiar. Ponadto 

zgodnie z ustawą aglomeracja realizuje zadania dotyczące m.in. komunikacji oraz ochrony 

środowiska (m.in. gospodarka odpadami, walka ze smogiem). 

Pani Burmistrz prześle radnym na e-maila projekt przegłosowanej ustawy w tym zakresie. 
 

Radna Dorota Sobińska-Chruścielewska zwróciła uwagę, że związek metropolitarny tworzą 4., a 

nie 3. powiaty – powiat łódzki wschodni, zgierski, pabianicki oraz brzeziński. 
 

Burmistrz potwierdziła, iż chodziło o 4. w/w powiaty. 
 

Radny Dariusz Guzek zapytał, czy w Polsce funkcjonują jeszcze jakieś inne aglomeracje? 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż w Polsce funkcjonuje tylko jedna aglomeracja – górnośląska. 
 

Radny Adam Durański zapytał, czy istnieją jakieś zagrożenia związane z przystąpieniem Miasta 

do łódzkiego związku metropolitarnego? 
 

Większe miasto może mieć bardziej decydujący głos – odpowiedziała Pani Burmistrz. 
 

Radny Dariusz Guzek zapytał, czy aby skorzystać z dofinansowania Miasto musi posiadać 

wkład własny, czy będzie to 100% dofinansowanie? 
 

Pani Burmistrz poinformowała, iż wszystkie powiaty i gminy należące do związku będą wnosiły 

składki, z których generowane będą wkłady własne. 

Następnie zwróciła uwagę, iż są to działania wieloletnie, więc efekty nie będą widoczne zaraz  

po przystąpieniu do związku. 
 

Radni nie mieli więcej pytań. 
 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 
 

Wynik głosowania: 

11. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  1. – „wstrzymujący się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 12. radnych. 

Uchwała została podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

13. Wolne wnioski i sprawy różne. 

Przewodniczący Rady Miasta udzielił głosu Pani Burmistrz, która poinformowała, iż w dniu 

dzisiejszym podpisała umowę na zakup samochodu strażackiego dla OSP Brzeziny w kwocie 

dofinansowania 982.800,00zł, wkład własny Miasta 187.200,00zł, natomiast całkowita wartość 

projektu wynosi 1.170.000,00zł. Termin realizacji: grudzień 2020r. 
 

Następnie głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Miasta Tadeusz Barucki, który poruszył 

następujące tematy: 

1. Przejścia dla pieszych na ul. Głowackiego przy ul. Tulipanowej – czy przejście zostanie 

zrealizowane? 

2. Odpowiedzi Pani Burmistrz na pismo w sprawie kwatery żołnierzy radzieckich na 

cmentarzu – czy Miasto aplikowało o środki do Wojewody na w/w cel? 

3. Obwodnicy – czy budowa obwodnicy nie jest zagrożona? 

Poprosił, aby przy okazji planowanej na marzec wizyty prezydenckiej w Brzezinach 

poruszyć w/w temat. 
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4. Uchwały dotyczącej połączenia MBP z MDK – czy z uwagi, iż Miasto odstąpiło od 

połączenia jednostek w/w uchwała nie powinna zostać uchylona? 
 

Odnosząc się do powyższych kwestii Pani Burmistrz odpowiedziała: 

1. Przejście dla pieszych zostanie zrealizowane.  

2. Na chwilę obecną nie pojawiły się jeszcze środki u Wojewody na ten cel. 

3. Budowa obwodnicy w Brzezinach nie jest zagrożona. Organizatorem wizyty będzie 

Starostwo i nie wiadomo, czy będzie możliwość zadawania pytań. 

4. Podczas wizyty dyrektora Biblioteki Narodowej w Brzezinach poruszono temat łączenia 

jednostek. Uchwała intencyjna zostanie w części zmieniona, gdyż biblioteka małymi 

krokami realizuje program naprawczy, który przynosi oczekiwane efekty. Miasto  złoży 

pismo w sprawie wycofania wniosku złożonego przez Miasto o połączenie jednostek. 

Nie ma powodu, aby uchylać uchwałę. 
 

Radny Przemysław Maślanko zapytał, czy Miasto opracowało już harmonogram budowy, 

utwardzenia dróg w mieście, o który na jednej z poprzedniej sesji wnioskował radny Daniel 

Szymczak? 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż w budżecie miasta zabezpieczone jest 140.000,00zł na 

remonty dróg, które za zgodą radnych będą mogły zostać zwiększone w drodze przesunięcia 

oszczędności powstałych z niewykorzystanych środków na zimowe utrzymanie dróg. 

Dodała, iż na chwilę obecną przy ograniczonych środkach finansowych nie ma co tworzyć 

harmonogramu, który i tak nie będzie realizowany tylko należy skupić się na bieżących 

remontach dróg, które wymagają natychmiastowej interwencji – ul. Mrocka, Reymonta, Polna, 

Ludowa, część Sejmu Wielkiego oraz Wojska Polskiego w kierunku Rozworzyna. 

Następnie poinformowała, iż razem z radnym Adamem Durańskim uzgodnili, iż remont drogi na 

ul. Ludowej zostanie poprzedzony stworzeniem infrastruktury podziemnej. Dopiero potem 

zostanie wykonana naprawa drogi będąca podbudową przyszłego asfaltu. 
 

Radny Dariusz Guzek zwrócił uwagę, iż w mieście jest brudno, a sprzątane jest jedynie centrum 

miasta. 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż miasto jest sprzątane, jednak sami mieszkańcy muszą również 

dbać o czystość i porządek. 
 

Następnie radny poprosił, aby Miasto zamontowało chociaż jedną latarnię uliczną na ul. 

Kordeckiego/Potockiego, aby imprezująca tam młodzież nie czuła się bezkarna, gdyż nie dość 

że zakłóca ciszę nocną to pozostawia po sobie ogromne ilości śmieci. 
 

Radny Daniel Szymczak zapytał, czy ze środków zabezpieczonych na budowę bloku 

komunalnego można byłoby pokryć koszty remontu lokali socjalnych oraz komunalnych, aby 

mieszkańcy którzy znajdują się na długiej liście oczekujących mogli zasiedlić już lokale. Dzięki 

temu Miasto odzyskałoby zaangażowane środki w postaci czynszu płaconego przez 

mieszkańców. 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż mieszkania socjalne są remontowane na bieżąco, a miasto na 

bieżąco zabezpiecza środki na remonty i lokale socjalne. Jeśli chodzi o remont lokali należących 

do TBS-u to pieniądze na ten cel powinny znaleźć się w spółce. 
 

Następnie radny poprosił, aby Pani Burmistrz odniosła się do informacji, iż Miasto planuje 

przejęcie cmentarza miejskiego. 
 

Pani Burmistrz poinformowała, iż do Miasta wpłynął wniosek od grupy “STOP cmentarnemu 

wyzyskowi o przejęcie cmentarza rzymsko-katolickiego”. Wniosek został przekazany do kurii 

celem zajęcia przez nich stanowiska. 
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Radny poruszył również temat Spółdzielni Socjalnej – m.in. zmniejszenia wynagrodzeń, 

zabezpieczenia sprzętu. 
 

Pani Burmistrz poinformowała, iż w Spółdzielni Socjalnej Communal Service odbyła się 

kontrola prowadzona przez Inspektora Państwowej Inspekcji Pracy. Z uwagi, iż pracownicy nie 

świadczą pracy należy się im 60% wynagrodzenia. Decyzją Pani prezes sprzęt będący na 

wyposażeniu spółdzielni został przewieziony w inne miejsce i odpowiednio zabezpieczony – 

odpowiedziała Pani Burmistrz. 
 

Radna Marieta Rdesińska zapytała, czy powstanie przystanek na ul. Łódzkiej? 
 

Pani Burmistrz opowiedziała, iż przystanek powstanie - Miasto otrzymało odpowiedź – zgodę – 

z GDDKiA. Musimy jeszcze tylko  wykonać projekt podbudowy pod przystanek, który zostanie 

złożony w GDDKiA. Po uzyskaniu pozytywnej decyzji podbudowa zostanie wykonana i 

wówczas będzie można ustawić wiatę przystankową. 
 

Radna zapytała również czy Powiat podjął już jakieś działania zmierzające do wykonania 

uchwały w sprawie remontu ul. Małczewskiej, którą to radni procedowali na jednej z 

poprzednich sesji? 
 

Pani Burmistrz przypomniała, iż Miasto w uchwale przejęło na siebie część odcinka ul. 

Małczewskiej. W ostatnim czasie wpłynęło do Miasta pismo od Wojewody Łódzkiego 

informujące o przyznaniu dotacji na realizację tego zadania. Warunki porozumienia z Powiatem 

w zakresie zarządzania w/w odcinkiem ul. Małczewskiej cały czas są negocjowane. 
 

13.  Zakończenie sesji. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta Grzegorz Maślanko zamknął 

XXIV sesję Rady Miasta Brzeziny o godz. 1524 . 

            

Integralną część niniejszego protokołu stanowi nagranie na nośniku DVD opisane w następujący 

sposób „XXIV sesja Rady Miasta Brzeziny z 27.02.2020r.”, przechowywane w Biurze Obsługi 

Rady Miasta oraz publikowane na stronie internetowej pod adresem: 

https://www.youtube.com/watch?v=zhFdct-HLO4. 

 

 

        Przewodniczący Rady 

          Grzegorz Maślanko 


